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Brush for applying make-up, particularly mascara, and a product container with such a brush.

Title (de)
Bürste zum Auftragen von Schminke, insbesondere Mascara und ein Behälter mit solch einer Bürste.
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Brosse destinée à appliquer un produit de maquillage, en particulier un mascara, et réservoir de produit comportant une telle brosse.
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Abstract (en)
The brush (1) comprises a multitude of hairs (8) clamped in the turns of at least two strands (9, 10) of a metallic wire twisted into a helix, which form
the core of the brush. The hairs (8) of the brush have a flat cross section, that is to say a cross section whose large dimension is at least double the
small dimension, and at the most equal to five times this small dimension, and the hairs (8) are kinked. <IMAGE>

Abstract (fr)
La brosse (1) comprend une multitude de poils (8) coincés dans les spires d'au moins deux branches (9, 10) d'un fil métallique torsadées en hélice,
qui forment l'âme de la brosse. Les poils (8) de la brosse ont une section transversale plate, c'est-à-dire une section dont la grance dimension est au
moins égale au double de la petite dimension, et au plus égale à cinq fois cette petite dimension, et les poils (8) sont vrillés.
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